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Dagordning 
 
 
Årsmöte i Malmö Simsällskap 
Tid: torsdagen 6 Mars 2008 klockan 18.00  
Plats: S:t Gertrud 
 
§ 1 Mötets öppnande 
§ 2 Fastställande av röstlängd 
§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysts 
§ 4 Fastställande av dagordning 
§ 5 Val av 

a) ordförande för mötet 
b) sekreterare för mötet 
c) Val av två justeringsmän tillika rösträknare som jämte ordförande skall 

justera mötets protokoll. 
§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkningar för det 

senaste räkenskapsåret  
§ 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhetsåret. 
§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
§ 9 Bestämmande av medlemsavgift för 2009   
§ 10 Val av: 

a) Sällskapets – tillika styrelsens - ordförande för en tid av ett år  
 

b) Två styrelseledamöter för en tid av två år 
 

c) Suppleant till styrelsen för en tid av ett år 
 

d) En revisor för en tid av två år 
 

e) En revisorsuppleant för en tid av ett år 
 

f) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år 
§ 11 Behandling av förslag vilka väckts av styrelsen eller som till styrelsen minst 

fjorton dagar före mötet inlämnats av sektion, kommitté eller röstberättigad 
medlem.  

§ 12 Mötets avslutande 
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Ordföranden har ordet 

 
Det blev ett tält, först ett litet och sedan ett 
stort över Lindängsbadet som gav oss 
möjlighet att fortsätta vår verksamhet när 
AqVaKul den 15 mars stängde på 
obestämd framtid. 
MS har under året tillsammans med LSS 
och MKK avslutat ett mycket händelserikt 
år. Ett år där Malmö:s politiska vilja mer 
än någonsin styrt över verksamheten. Utan 
deras satsning på Lindängen hade vi fått 
svårt att fortsätta vår verksamhet. 
Åtminstånde hade vi fått ta till kraftiga 
nedskärningar av organisationen för att 
möta de nya förutsättningarna. 
Renoveringsbehovet var stort på badet och 
efter stängningen fick våra sim- och 
hoppskolor avbrytas. Det fanns inga 
simbassänger i reserv för så många barn 
och för våra hoppare var det det samma. 
Istället för hopp blev det landträning. Viss 
hoppträning fick vi dock till under våren 
genom Pär Bergs fantastiska samarbete 
med Högevallsbadet i Lund. För detta 
tackar vi Pär, föräldrar, hoppare och 
berörda inne i Lund. 
Under tidig sommar kom då simskolan 
igång på nytt och då ute på Lindängen. 
Utöver simskolan har vi även under året 
bedrivit handslagsprojekt för barn med 
recept på fysisk aktivitet och ett antal 
simskolor riktade mot olika grundskolor 
samt Vattenprovet. 
 
För hoppverksamheten var det värre och 
den 21 augusti fattade styrelsen beslut om 
att låta samtliga hoppare förutom MKK:s 
SM-hoppare gå över till simklubben 
Poseidon i Lund. Detta var ett tungt men 
ansvarsfullt beslut gentemot hopparna. Vi 
måste inse att det inte går att bedriva en 
hoppverksamhet utan egen hoppbassäng. 
Till detta vill jag vara tydlig, det ligger i 
styrelsens största förhoppning att snarast 
och på nytt åter-uppbygga denna 
verksamhet så fort som förutsättningarna 
tillåter detta. 

 
Stängningen förändrade sällskapets storlek 
i ett kast. Flertalet medlemmar slutade och 
har säkert valt att avvakta resultatet av 
kommande renovering av AqVaKul. MS är 
idag mindre än vad vi tidigare varit. Som 
ett resultat av stängningen har även MS 
under året blivit anmäld till ARN vid två 
tillfällen. Anmälningarna har varit resultat 
av en för dem icke accepterad flytt från 
AqVaKul till Lindängen. 
Styrelsens arbete under året har fått 
fokuseras på ersättningsbasänger, driva 
frågan om tält och hur vi på bästa sätt kan 
hantera den ekonomiska situation som 
uppstått. Det blev ett år som därmed inte 
kunde bygga utan endast rädda sällskapets 
verksamhet och existens. Det blev också 
ett år då beslut var svåra att fatta då endast 
knapphändig information fanns att utgå 
ifrån. Ett politiskt besked ena dagen gällde 
sällan nästa dag. 
Med denna sammanfattning av året 2007 
inser vi att kommande år blir ytterst viktiga 
för oss. Vi måste tro på att föräldrar värnar 
om deras barns simkunnighet  varför vi 
trots alla problem måste se ljust på 
framtiden.  
 
Lindängen har kortsiktigt blivit 
förvånansvärt bra för oss. Badet ger oss 
goda möjligheter att klara våren och 
sommaren men med förhoppning om att vi 
inom kort får tillgång till 
undervisningsbassänger inne på AqVaKul 
igen och att vi då får möjlighet att på nytt 
bygga upp vår verksamhet. 
 
Med dessa ord avslutas verksamhetsåret. 
Ett stort tack till all personal, 
styrelseledamöter i MS, LSS och MKK 
och med stort hopp om snar återväxt i 
verksamheten. 
 
 
Adam Arvidsson 
Ordförande i Malmö Simsällskap 
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Styrelse och kansli under verksamhetsåret 2007 

 
 
 
 
Malmö Simsällskaps styrelse har under sin mandatperiod bestått av följande ledamöter: 
 
Adam Arvidsson Ordförande  
Lars Hagerström Ledamot och kassör 
Ulf Prawitz  Ledamot och Sekreterare 
Dan Mattsson Ledamot 
Peter Malmberg Suppleant 
 
Adjungerade till styrelse 
Ständigt adjungerade – kansli  
Ständigt adjungerande – verksamhetsansvariga  
Ständigt adjungerande – tränare 
 
Björn Ausenius Revisor 
Annica Fransson Revisor 
Leif Holm  Revisorsuppleant 
Niclas Ausenius Ordf. valberedningen 
Cecilia Bivesand Valberedning 
En person adjungerad under året. 
 
Under året har styrelsen haft 12 stycken protokollförda sammanträden. Utöver detta har ett 
otal icke protokollförda sammanträden avhållits, när det gäller budget, personal och andra 
frågor. Dessutom har två planeringsdagar, i maj och november månad, arrangerats. 
 
Anställda i föreningen 
Konsulent (100%) 
Louise Liljegren 
 
Receptionen (50%) 
Pia Åhman 
 
Breddverksamhetsansvarig (100%) 
Annki Sandberg  
 
Elittränare simning  (100%) 
Johan Andersson 
 
Simhoppsansvarig (100%) 
Pär Berg 
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Medlemssiffror i MS under året 
 
Åldersgrupp Kvinnor Män Totalt 
  0 –   3 år 
  4 –   6 år 

    8 
153 

    3 
185 

     11 
   338 

  7 – 12 år 355 331    686 
13 – 19 år   79   39    118 
20 – 25 år   11     8      19 
26 -       år   48   38      86 
Summa 654 604 1 258 
 
 
 
Medlemsavgiften 
Malmö Simsällskaps medlemsavgift har under året varit 175kr. Familjemedlemskap 450kr. 
 
Kontakten med MS 
Du når Malmö Simsällskap under följande adresser: 
 
Malmö Simsällskap 
Banérsgatan 2a 
211 48 Malmö 

 
Telefon: 040 - 664 31 30 
Telefax: 040 – 664 31 49 

 
E-post: kansliet@malmo-kappsim.m.se 
Web: www.malmosim.nu 
 
Postgiro: 14 87 22 – 2 
Bankgiro: 457 – 9934 
Org-nr: 846000-4685 
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Breddverksamheten 
 
Breddverksamhet 
Under år 2007 har Malmö Simsällskap bedrivit simskola och teknikskola. Vårens verksamhet 
började på Aq-va-kul den 6 januari, med förhoppning om en vanlig termin. Den 25 februari 
stängdes 25m & mellanbassängen. Vi omorganiserade och verksamheten fortsatte som vanligt 
men tyvärr stängdes hela Aq-va-kul den 15mars. 
Efter många veckor i ovisshet bestämdes att vi skulle öppna upp Lindängsbadet tidigare och 
fortsätta vårens termin där.  
Den 4 maj började vi simma på Lindängsbadet. Avslutning och Knatte Race var den 17 juni. 
Sommarverksamheten som brukar vara på Aq-va-kul simmades i år på Lindängsbadet med 
färre deltagare. Detta tror vi beror på att det då var utomhus. 
Höstens verksamhet började den 3 september på Lindängsbadet där vi skulle simma utomhus 
hela september. Badet skulle vara stängt 2 veckor i oktober när det stora tältet skulle sättas 
upp. Redan när vi började fick vi reda på att det ej kom att bli så. Mycket hände sedan på kort 
tid. Omklädningsrummen stängdes, badvakter fick ej jobba kvar, ett litet tält sattes över 
undervisningsbassängen, portabla toaletter sattes ut, omklädningsbodar kom, rör till 
bassängen kördes sönder. Den 5 november stängde vi simskolan temporärt. 
Därefter började kommunen med det stora arbetet att sätta upp tältet.  
Den 3 december började bredden simma igen. I detta stora tält som nu var på plats och med 
omklädning och dusch. Det var nog inte många som kunde föreställa sig att det skulle bli så 
här bra.  
Avslutning och Knatte Race den 16 december. 
 
Vill passa på att tacka alla som har varit med detta år då allt har hänt.  
Tillsammans kan vi göra underverk. 
Även om vi har tappat många barn i våran verksamhet så hoppas jag att dessa nu hittar 
tillbaka till oss igen. 
 
Simskola /Teknikskola    
Simskolan och teknikskolan har bedrivits på Aq-va-kul, Oxievångsbadet och Lindängsbadet.  
 
Skolsim undervisning  
Under vårterminen bedrevs skolsimsundervisning på Aq-va-kul för Ängsdalsskolan som 
avslutade terminen på Lindängsbadet.  
Under höstterminen ville dom ej simma pga att det var utomhus. 
 
Utbildning / ledare 
Detta året har vi tyvärr blivit av med många instruktörer på grund av allt som har hänt. 
Många av våra äldre och erfarna instruktörer har slutat. De som är kvar har gjort ett fantastiskt 
arbete med simskola, teknikskola och undervisning av våra nya instruktörer. Tack för att ni 
finns. 
Vi har detta året haft två uppstartsmöten, två mitterminsmöten och två avslutningsmöten där 
alla våra instruktörer har haft möjlighet att deltaga. Under dessa träffar har vi arbetat med 
teambildning, simutbildning och mycket information om hur verksamheten ser ut och hur vi 
skall jobba vidare. Vilket vi kommer att fortsätta med. 
Vi har haft simutbildning under våren och hösten. 
Robert Johnsson och Annki Sandberg har varit på Malmö högskola för att locka fler 
instruktörer till våran verksamhet. 



 MALMÖ SIMSÄLLSKAP  
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2007 

 6 

 
Handslaget  
Under året har Malmö Simsällskap arbetat med  följande  handslaget projekt.  
 
BUFY (Barn och Ungdoms Fysioteket) 
Ett projekt tillsammans med Livsstilsenheten, Primärvården Skåne Sydväst i vilket även 
Enighet, Friskis&Svettis, Aktiv Ungdom samt Föreningarna på Bellevue Stadion är 
engagerade. Projektets syfte är att skolsköterskor skriver ut recept på rörelse till barn vilka får 
tillfälle att prova på olika aktiviteter under en tre månaders period. Dessa recept löses in på 
FAR kontoret där man får bestämma vilken aktivitet man önskar välja. Familjerna deltar på 
ett möte där det informeras om kost samt vikten av rörelse. Många som kommit till våra 
aktiviteter har inte haft någon tidigare kontakt med föreningslivet. Vi började med simkola för 
dessa barnen under vårterminen men efter det att Aq-va-kul stängde var det inte många som 
fortsatte. 
Kommer att slutföra detta projekt under 2008. 
 
Vattenprovet –Malmö simmar (Samarbete med LSS) 
Projektet har tre syften 
Att få en helhetssyn över simkunnigheten i Malmö kommun dvs. ta reda på hur 
simkunnigheten faktiskt ser ut. 
Att erbjuda simskola , mot en medlemsavgift i föreningen, till de barn som inte kan simma 25 
meter i årskurs fyra. 
Att starta en diskussion om att sänka åldern för simkunnighetsmålet till åk 3. 
Vi han med att scanna 30 st klasser under våren innan Aq-va-kul stängdes och 21 st klasser 
under hösten efter att tältet kom på plats. Våran förhoppning är att kunna scanna resterande 
klasser under vårterminen 2008 
Vattenprovsimskola erbjöd vi under jul och nyår. 
 
Malmö i februari 2008  
 
Annki Sandberg 
 
 

Vårt nya inomhusbad som stod färdigt i början av december 
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Simhopp  
 
 

BÄST I SVERIGE 2007!!! 
”Kan det bli så mycket bättre”? ... Så 
började jag 2006 års verksamhetsberättelse 
för simhoppssektionen… 
 

Nu borde jag kanske istället börja med… 
…kan det bli så mycket sämre…?  
 

Den 27 februari 2007 blev en dyster dag 
för simidrotten i Malmö. Aq-va-kul 
stängde 25-metersbassängen byggd 1956 
för gott… 
Allt långsiktigt arbete att åter bli Sveriges 
bästa simhoppsförening, och försök att 
leda alla mycket talangfulla ungdomar i 
föreningen vidare mot internationell status 
såg ut att ”gå åt skogen”.  
Till hösten fick Hoppskolan läggas 
ner…De yngre tävlingshopparna bereddes 
plats i SK Poseidon, liksom de av våra 
instruktörer som inte önskade sluta. 
 

12 MKK:are/MS:are på SM-nivå kunde 
erbjudas fortsatt träning i föreningen. Den 
huvudsakliga simhoppsträningen har sedan 
bedrivits på Högevallsbadet i Lund. 
Landträningen, som fick ökas markant, har 
genomförts på Petriskolan och i på 
Sofielunds Idrottshus. För möjligheten att 
göra detta vill jag framförallt tacka Orvar 
Jönsson (Petri) och styrelsen i GK 
Motus/Salto. 
Flera extra helgläger till Jönköping och 
Stockholm har fått genomföras för att 
komma upp i den simhoppsträningsmängd 
som behövs för att försöka hålla jämna steg 
med konkurrenterna. 
 

Det märkliga i hela detta är att Malmö 
Kappsimningsklubb blev  
BÄSTA SIMHOPPSFÖRENING 2007. 
 

Den lilla gruppen med SM-hoppare (mest 
juniorer) har kämpat fantastiskt, och har 
utvecklats på ett enastående sätt. En del i 
detta har möjligtvis den ökade 
landträningen medfört, men framförallt är 

det inställningen hos dessa ungdomar, som 
är den stora anledningen till att vi 
fortfarande är konkurrenskraftiga. 
Samtidigt vill jag tacka SK Poseidon för 
hjälpen med träningstider på 
Högevallsbadet. Utan dessa hade det hela 
varit meningslöst. 
 

Under året som gick blev Christofer 
Eskilsson svensk mästare på höga hopp. 
Utöver detta vann han ytterligare 3 
bronsmedaljer. Julia Lönnegren vann ett 
silver på höga hopp och Jennifer Granath 
och Linnéa Berglund varsitt brons på höga 
resp 3m. 
 

Christofer Eskilsson, Julia Lönnegren, 
Mathilda Danckler, Jennifer Granath, 
Linnéa Berglund, Elin Berg, Oskar Rollof, 
Anders Mikkelä respresenterade Sverige 
under året. Utöver dessa ingick Jonathan 
Jörnfalk och Cesar Hiersemann i 
landslagsgruppen. 
 

Christofer och Mathilda gick till final i 2 
resp. 3 grenar på Europamästerskapen för 
juniorer i Trieste, Italien. 
 

Fr.o.m nu kan vi se tiden framför oss med 
tillförsikt. De 13 miljoner man behövde för 
att kunna göra den gamla 25-
metersbassängen till en hoppbassäng 
beslutades i dagarna av kommunstyrelsen. 
Det är inte utan att jag ”fällde en tår av 
lycka”, för det beslutet säkrade 
simhoppningens vara eller inte vara i 
Malmö… 
 

…så svaret på frågan inför 2008 blir att… 
 

…DET KOMMER ATT BLI MYCKET 
BÄTTRE!!! 
 
Pär Berg 
Simhoppsansvarig Malmö KK/Malmö S 
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Resultat och balansräkning 
 
 

Malmö Simsällskap    

    

RESULTATRÄKNING NOT 2007 2006 
    

Intäkter    

    

Nettoomsättning 2 1 976 572 1 783 665 

Offentligrättsliga bidrag 3 809 735 1 000 903 

Medlemsavgifter  217 625 196 650 

Övriga föreningsintäkter  49 774 228 345 

    

Summa intäkter  3 053 706 3 209 563 
    

Kostnader    

Föreningskostnader 4 -717 850 -660 172 

Personalkostnader 5 -2 311 599 -2 565 029 

Avskrivning materiella anläggningstillgångar -35 954  

Övriga kostnader    

    

Summa kostnader  -3 065 403 -3 225 201 
    

Verksamhetens resultat -11 697 -15 638 
    

Resultat från finansiella investeringar   

    

Resultat från värdepapper 6 17 758 20 056 

Ränteintäkter 7 28 826 17 307 

  46 584 37 363 
    

Resultat efter finansiella poster 34 887 21 725 
    

Årets resultat  34 887 21 725   
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Malmö Simsällskap    

    

BALANSRÄKNIING NOT 2007 2006 
    

Anläggningstillgångar    

Inventarier 8 0 0 

Pågående projekt, nyanläggning 9 143 818 179 772 

    

Finansiella anläggningstillgångar   

Aktier och värdepapper 10 837 395 1 067 005 

  837 395 1 067 005 
    

Summa anläggningstillgångar 981 213 1 246 777 
    

Omsättningstillgångar    

Kortfristiga fordringar     

Övriga fordringar  502 982 124 695 

Förutbetalda kostnader och    

upplupna intäkter  132 794 469 885 

    

Kassa och bank  1 178 054 545 613 

    

Summa omsättningstillgångar 1 813 830 1 140 193 
    

SUMMA TILLGÅNGAR 2 795 043 2 386 970 
    

EGET KAPITAL OCH SKULDER   

Eget kapital            

Balanserat kapital  1 564 100 1 542 376 

Årets resultat  34 887 21 724 

  1 598 987 1 564 100 
    

Kortfristiga skulder    

Övriga kortfristiga skulder  374 468 249 946 

Upplupna kostnader och    

förutbetalda intäkter  821 588 572 924 

  1 196 056 822 870 
    
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 2 795 043 2 386 970  
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Tilläggsupplysningar - noter 

 
Malmö Simsällskap     

     

TILLÄGGSUPPLYSNINGAR (Noter)    

     

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper   

Årsredovisningen har upprättats enligt årsredovisningslagen   

och Bokföringsnämndens allmänna råd för ideella föreningar. Tillämpade principer är 

oförändrade i jämförelse med föregående år.    

     

Not 2 Nettoomsättning    

   2007 2006 
Nettoomsättningen fördelar sig enligt följande:    

Idrottsverksamheterns intäkter  1 858 059 1 652 305 

Sponsring, reklam och annonser  80 000 0 

Lotterier, bingo och försäljningsintäkter  38 513 131 360 

  Summa  1 976 572 1 783 665 
     

Not 3 Offentligrättsliga bidrag    

Bidrag:     

Kommun   478 252 526 282 

Stat   331 483 474 621 

  Summa  809 735 1 000 903 
     

Not 4 Upplysning om föreningskostnader   

Idrottsverksamhetens kostnader  -650 592 -559 115 

Sponsor och reklamkostnader  0 0 

Lotteri/bingokostnader och försäljningskostnader  -67 258 -101 057 

 Summa  -717 850 -660 172 
     

Not 5 Medelantal anställda, löner, andra ersättningar och sociala kostnader 

     

Medelantal anställda   2007 2006 
Anställda i föreningen efter närvarotid 1920 tim.  8 8 

Varav män i %   41% 29% 

     

Löner och andra ersättningar och sociala kostnader   

Löner och andra ersättningar    1 399 931 1 483 720 

Sociala kostnader   547 024 562 021 

varav pensionskostnader   93 166 83 076  
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Löner och andra ersättningar fördelade    

mellan styrelseledamöter m.fl. och anställda    

   2007 2006 
Ersättning till styrelse    0 0 

Ersättning till övriga anställda  1 399 931 1 483 720 

     

Styrelseledamöter    2007 2006 
   antal antal 

Styrelseledamöter     4 4 

varav män   4 4 

Malmö Simsällskap har en platt organisation där de verksamhetsansvariga organisatoriskt är likställda. 

Alla verksamhetsansvariga lyder direkt under styrelsen.    

     

Det nära samarbete som råder mellan MS och LSS, innebär att den gemensamma personalresursen  

arbetar sammantaget för både MS / LSS och den gemensamma kappsimningsklubben MKK.  

     

Not 6  Resultat från övriga värdepapper  2007 2006 
Utdelningar   17 758 15 628 

Värdeförändrigar    4428 

  Summa 17 758 20 056 
     

Not 7 Övriga ränteintäkter  2007 2006 
Ränteintäkter   28 826 17 307 

  Summa 28 826 17 307 
     

Not 8 Inventarier    

Ingående anskaffningsvärde  61 712 76597 

Årets investering   5 466 4758 

Försäljning och utrangeringar  0 -19643 

Utgående anskaffningsvärde  67 178 61 712 

     

Ingående avskrivningar   -61 712 -76597 

Försäljning och utrangeringar  0 19643 

Årets avskrivning   -5 466 -4758 

utgående avskrivningar   -67 178 -61 712 
Bokfört värde   0 0   
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                                                                                                                                        2007              2006   

Not 9 Bubbelmaskin avsedd för simhoppning. 179 772 179 772 

 Årets avskrivning  -35 954  
Bokfört värde   143 818 179 772 
Bidrag till finansiering av bubbelmaskinen sökt hos Ulrikafonden, Riksidrottsförbundet och Fritid Malmö 

     

Not 10 Aktier och värdepapper    

Ingående bokfört värde   1 067 005 1 013 687 

Förvärv   17 758 283 133 

Värdeförändring    4 428 

Försäljningar   -247 368 -234 243 

 Utgående bokfört värde  837 395 1 067 005    

   

    

 
Stiftelser och fonder 

 
Malmö Simsällskap förvaltar en fond och en stiftelse, Sixten Erikssons fond och Bengt Bergs stiftelse.  
 
Sixten Erikssons fond instiftades 1969 av den forne storsimmaren och tillika bankdirektören Sixten 
Eriksson och har enligt statuterna till ändamål att främja simmarungdoms utbildning.  Fondens 
angelägenheter skall enligt statuterna handhas av Malmö Simsällskaps ordförande, sekreterare och 
kassör vilka bildar fondens styrelse.  
 
90 % av avkastningen skall enligt statuterna delas ut för att främja simmarungdoms utbildning. 90 % 
av fondens avkastning delas årligen ut till simmarungdoms utbildning efter skriftlig ansökan från 
simidrottare. För att komma i fråga som stipendiat skall man vara medlem i Malmö Simsällskap, vara 
simidrottare samt ha ansökt om ekonomisk hjälp för att kunna bedriva studier. Sedan många år tolkas 
studier såsom postgymnasial utbildning. 
 
Bengt Bergs stiftelse instiftades 1994 av Malmö Simsällskap till minne av den store simhoppstränaren 
Bengt Berg som då hastigt gått bort och har enligt statuterna till ändamål att främja simhoppningen i 
Malmö. Stiftelsens angelägenheter skall enligt statuterna handhas av Pär Berg, Malmö Simsällskaps 
ordförande och kassör vilka bildar fondens styrelse. Främja simhoppningen i Malmö har i praktiken 
tolkats som att främja simhoppares utbildning. 90 % av stiftelsens avkastning delas årligen ut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2007 erhöll Niklas Persson och Jonas Persson medel från Sixten Erikssons Fond 
 
2007 erhöll Christoffer Eskilsson medel från Bengt Bergs Stiftelse 
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Malmö Simsällskap    
    
  MS MS MS 
  2008 2007 2007 
BUDGETFÖRSLAG 2008 BUDGET UTFALL BUDGET 
      
     
Nettoomsättning 1 975 271 1 976 572 2 339 475 
Offentligrättsliga bidrag 902 988 809 735 1 072 856 
Medlemsavgifter 234 705 217 625 282 350 
Övriga föreningsintäkter  49 774  
     
Summa intäkter 3 112 964 3 053 706 3 694 681 
     
Kostnader    
Föreningskostnader -734 129 -717 850 -805 444 
Personalkostnader -2 562 639 -2 311 599 -2 864 555 
Övriga kostnader   0 
     
Summa kostnader -3 296 768 -3 029 449 -3 669 999 
     
Verksamhetens resultat -183 804 24 257 24 682 
     
Avskrivningar    
Avskrivning bubbelmaskin -17 977 -35 954 -17 977 
     
Resultat efter avskrivningar -201 781 -11 697 6 705 
     
     
Resultat från finansiella investeringar    
     
Resultat från värdepapper 5 000 17 758 21 675 
Ränteintäkter 15 000 28 826 13 000 
  20 000 46 584 34 675 
     
Resultat efter finansiella poster -181 781 34 887 41 380 
     
Årets resultat -181 781 34 887 41 380 
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Ekonomisk kommentar 2007 
 
Verksamheten 2007 uppvisade ett operativt underskott om12 000 kr. Finansnettot om 47 000 
kr medförde att verksamhetsresultatet hamnade på ett överskott om 35 000 kr.  
 
I förra årets intäkter ingick ett krav om 188 000 kr på Malmö Fritid, på grund av stängningen 
av undervisningsbassängen under hösten 2006. Detta har belopp har utbetalats till MS. 
 
Under våren 2007 konstaterades allvarliga skador på stora delar av Aq va kul och badet fick 
stängas helt och är fortfarande stängt. Klubbens verksamhet flyttade ut på Lindängsbadet och 
bedrevs utomhus. Verksamheten bedrevs utomhus fram till slutet av oktober då 
Lindängsbadet försågs med en tältöverklädnad. Stängningen av det bad där klubben bedriver 
sin huvudsakliga verksamhet har fått mycket stora negativa ekonomiska konsekvenser för 
hela klubbens verksamhet. Utan det förlustbidrag klubben fick från Fritid Malmö hade vi haft 
stora svårigheter att klara verksamheten. 
 
Badets stängning har medfört en minskad verksamhet vilken visar sig på de statliga och 
kommunala aktivitetsbidragen vilka var 230 000 kr lägre än budgeterat, å andra sidan ökade 
konsulent- och lönebidragen med 8 000 kr. Sponsorintäkterna uppgick till 80 000 kr. 
 
Breddverksamhetens intäkter sjönk med 55 000 kr jämfört med 2006 och med 261 000 kr 
jämfört med budget. Nettoresultatet blev 122 000 kr bättre än budget då vi minskat 
personalkostnaderna med 268 000 kr och övriga kostnader med 37 000 kr jämfört med budget 
Den statliga aktiviteten Handslaget, vilken syftar till att ta reda på simkunnigheten bland 
skolungdomarna, gav en intäkt till föreningen om 110 000 kr vilket var bättre än budget. 
SDF Rosengård köpte för fjärde året i följd simskola av föreningen vilket gav en intäkt på 
118 000 kr. 
 
Simhoppningen är den verksamhetsgren som drabbats hårdast av Aq va kuls stängning. Större 
delen av våren fick barnen i simhoppskolorna bussas till Trelleborg. I höst renoverades 
badhuset i Trelleborg och vi har fått lägga ned simhoppskolorna i avsaknad av hoppbassäng. 
Vi hoppas att nedläggningen är tillfällig och att simhoppskolorna åter kan starta till hösten 
2008 då förhoppningsvis Aq va kul har renoverats för att kunna drivas några år till. Intäkterna 
mer än halverades jämfört med 2006 och minskade med 107 000 kr jämfört med budget. 
Personalkostnaderna minskade med 151 000 kr vilket gjorde att nettoresultatet för 
simhoppsverksamheten blev 30 000 kr bättre än budget. 
 
Bingoverksamhetens starkt nedåtgående trend fortsatte under året. Bingospelandet fortsatte att 
minska under året och 2007 visade ett resultat som var 132 000 kr sämre än budgeterat. 
Bingointäkterna minskade förra året med 37 000 jämfört med 2006.  
 
Stor återhållsamhet har rått inom de administrativa kostnaderna, utfallet blev 43 000 kr bättre 
än budget.  
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Ekonomisk kommentar 2007, forts. 
 
 
Årets resultat visar att de åtgärder som styrelsen vidtagit för att stärka ekonomin har haft 
avsedd effekt. Det finns en tydlig kostnadsmedvetenhet i föreningen och alla 
verksamhetsansvariga har varit återhållsamma med utgifterna. Styrelsen kommer också i 
fortsättningen ha fokus på ekonomin och fortsätta att stärka föreningens ekonomi. En 
förutsättning för att klubben skall kunna klara vår nuvarande situation med en kraftigt 
minskad verksamhet som en följd av Aq va kuls stängning. Det är också en förutsättning för 
föreningens samarbete med Limhamns Simsällskap under nuvarande och utvecklande former 
i Malmö Kappsimnings klubb. 
 
Sällskapets kapital uppgick vid verksamhetsårets slut till 1 599 000 kr 
 
Ett stort tack framförs till alla verksamhetsansvariga för ett utmärkt arbete under 2007. 
 
Trots alla svårigheter under 2007, men med bra verksamheter i klubben och en ekonomi 
balans, kan vi med tillförsikt ta oss an det 140e verksamhetsåret i Malmö Simsällskap.. 
 
 
Malmö i februari 2008 
Lars Hagerström 
Kassör 
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Verksamhetsplan för Malmö Simsällskap 
 
 
 
Träningsverksamhet 
Under året har föreningen följande verksamheter igång: Simhoppskolor, simskolor, crawlskolor, 
medleyskolor samt vissa former av grundläggande träningsverksamhet i de sk Intressegrupperna. Till 
detta kommer vuxenverksamhet på fyra olika nivåer. Målsättningen är att under året expandera 
volymen på ovan nämnda verksamhet samt att behålla kvaliteten. 
 
Utbildningsverksamhet 
För att kunna behålla och utveckla den verksamhet som finns i föreningen är det viktigt att 
utbildningen och relevanta utbildningsnivåer för våra ledare säkerställs. Målsättningen är att alla 
ledare skall ha en utbildningsnivå som motsvarar den verksamhet som dom är satta att genomföra. 
 
Tävlingsverksamhet 
Alla typer av tävlingsverksamheter, förutom Knatteracen, skall vara placerade i Malmö 
Kappsimningsklubb. Det betyder att inga av våra medlemmar skall tävla externt. 
 
Funktionärsverksamheten 
Det är viktigt att vårt behov av funktionärer säkerställs. Det betyder att det skall utbildas minst 20 nya 
funktionärer i föreningen under året. 
 
Social verksamhet 
För att måna om våra instruktörer och funktionärer är det viktigt att ett ordentligt social program 
formuleras för alla olika nivåer av ledare. Detta program skall också synliggöras så att ingen lämnas 
utanför. 
 
Nya lokaler 
Föreningen är i skriande behov av nya lokaler. En av dom viktigaste frågorna under året är att få 
ordentlig fart på ”Badfrågan i Malmö”. En diskussion och en planering för framtida simverksamhet 
som har yttersta prioritet idag. 
 
Integrationsarbete 
För att säkerställa vår framtid är det viktigt att vi ökar andelen pojkar i vår verksamhet. Simningen är 
idag en 40-60 idrott, på väg mot 30-70 idrott. Därför är det viktigt att vi stimulerar pojkars 
verksamhet. Det är också viktigt att vi förbättrar servicen till dom invandrargrupper som söker sig till 
vår verksamhet. Speciellt på ledarsidan måste vi ytterligare stimulera intresset för att kunna ta emot 
alla dom barn som söker sig till oss. 
 
Detaljer i verksamhetsplanen 
Alla dom aktiviteter som angivits i verksamhetsplanen finns på detaljnivå i vår budget 
 


